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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 9. listopadu 2020 

 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Blanka Chládková, doc. MgA. Hana Průchová, Ph.D., doc. MgA. 
Michal Zetel, doc. Ing. David Strnad, MgA. Ondřej Vodička, Mgr. Klára Viková. 

 
I. Chod fakulty: 

➢ KD projednalo možnosti dočerpání finančních prostředků CRP projektů 2020 navržených 
Mgr. Dědovou; 

➢ KD se zabývalo informací Mgr. Lahodové o vyjádření polského „ministra školství“, ve kterém informoval 
o záměru rozdělení financí na investice a projekty VŠ i na základě postoje dané školy k protestům proti 
rozhodnutí Nejvyššího soudu, týkajícího se potratů; Konference rektorů polských uměleckých škol, jejíž 
součástí jsou naše partnerské VŠ v Polsku se proti vyjádření ministra ohradila; 

➢ děkan převzal záštitu nad projektem VR SYMPOZIUM, který pořádá Ateliér SD, MUNI a 60seconds 
ve Studiu Marta ve dnech 20. – 21. 11. 2020; cílem sympozia je rozšířit povědomí o VR jako nástroji 
vhodném pro divadelní praxi; 

➢ 5. 11. v 17:00 hod byla on-line vernisáží zahájena společná výstava uměleckých VŠ; 

➢ informace doc. Průchové: 
- Specifický výzkum 2021 – zatím nebyl vyhlášeno ministerstvem, interní vyhlášení se připravuje; 
- FRVČ – doc. Průchová seznámila KD s průběhem stávajících projektů a rýsujícími se novými 

projekty pro rok 2021; 
- dne 26. 11. je plánováno setkání Ediční rady; 
- doc. Průchová seznámila KD s návrhem prorektora Hlavici na rozdělení prostředků 

institucionální podpory na VaV mezi DF a HF; KD souhlasí; 

➢ doc. Strnad: 
- 12. 11. ve 12:00 hod. končí sběr žádostí o Sociální stipendium DF, zatím byly podány tři žádosti; 

návrh termínu setkání Komise pro udělování Sociálního stipendia: 16. 11. v 8:00 hod.; 
- doc. Strnad seznámil KD s výsledky analýzy on-line výuky za ZS AR 2020/21 (dle podkladů 

dodaných vedoucími ateliérů): 
16% předmětů lze učit bez problémů, 
34% lze učit s problémy, 
24% lze učit krátkodobě, 
26% nelze učit distančně;  

➢ informace doc. Chládkové: 
- doc. Chládková připomněla konečný termín přihlášení na konferenci ELIA (10. 11.); 
- 12. 11. ve 13:00 proběhne jednání fakultní komise FRVUČ; rozhodnutí bude posléze projednáno 

na mimořádném setkání KD; 
- Rada RUV akceptovala nový statut RUV a nový statut rady RUV, 19. 11. proběhne jednání pracovní 

skupiny; 

➢ tajemník informoval o záměru uzavření budovy ve dnech 14. - 17. 11.; návrh bude ještě projednán 
s administrativou DF. 

 
II. Zahraniční oddělení 

➢ žádost Mgr.art. Priečkové (III. roč., DSP) o mobilitu + finanční příspěvek do Českého centra v New 
Yorku v roce 2021; KD doporučuje pro tuto mobilitu využít možnosti podání projektu specifického výzkumu 
nebo Českým centrem vypsané stážové místo; 

➢ doc. Zetel prověří využitelnost zvuků databáze E-UTSA pro fakultu: https://www.soundsnap.com/. 
 
 

 
zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 
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